
 
 

UDVALG:   HB-møde    

DATO:   7. oktober 2024   

TID:  17.15 – 19.15 

STED:  Bestyrelsen 

DELTAGERE: Ulrik R., Mikkel, Ulrik G, Kim, Ann Marie, Henrik og Steen J. 

AFBUD: Birgitte, Torben og Hasan 

 
 
Dagsorden HB-møde – den 7. oktober 2024 
 

1. Orientering formanden v/Ulrik  
 

2. Orientering forretningsføreren v/Steen  
 

3. Orientering om budgetproces v/TJK  
 

4. Opfølgning strategiseminar v/alle BILAG 1 
 

5. Forpagtere til Sportscaféen v/Steen  
 

6. Status sponsorarbejde og funding v/Steen 
 

7. Evt. v/alle  
 

 

Referat 
 

1. Orientering formanden v/Ulrik  
 
UR orienterede om at AB A/S nye bestyrelsesformand er på visit i Danmark i disse dage. 
 
Donationen fra Mere end dig selv prisen fra GK blev videregivet til ukrainske flygtninge i Gladsaxe. 
De ønsker at forlænge samarbejdet omkring let adgang til sport i AB. Det var der bred opbakning til, 
herunder at forsøge at hjælpe dem med denne udnyttelse. UR arbejder videre med det. 
 
I forbindelse med projektet omkring overdækning af fire padelbaner, orienterede UR om at der er 
truffet politisk beslutning om at give en treårig dispensation, og dermed ikke en lokalplansændring, 
efter godt politisk arbejde. Tilbage står således fornyet dialog med Racket Club omkring 
genoptagelse af projektet.  
 
 
 
 
 



 
2. Orientering forretningsføreren v/Steen  

 
SRJ orienterede om at 
- Vi kører på det sidste af udendørssæsonen, hvor vi så småt gør klar til nedlukning af tennis- og 

græsbaner 
- FIG har udsendt ny kunstgræsbanefordeling, gældende fra uge 43. Den ligner til forveksling den 

fra sidste sæson 
- Der er behov for gennemgribende reparation af udskiftningsbåse på store kunst, hvilket der er 

dialog med kommunen omkring 
- Der er behov for snarlig udskiftning af håndboldmål i hallen, da de er ved at være svære at 

reparere videre på 
- Udskiftning af udendørs tennisbelysning til LED er påbegyndt og forventes færdigt i uge 41 
- Skiltningsprojektet nærmer sig afslutning for nu. Der arbejdes pt. på Værdierne i hallen 
- Ny cricket pitch er leveret og klar til montering, formentlig først til foråret grundet vejret 
- Ansøgning om øget videoovervågning er tilgået politiet 
- Krudtuglerne er rigtig godt i gang med lige nu ca. 38 børn tilmeldt 
- Generelt set går det rimelig godt på AB i øjeblikket, uden større skader 

 
HTH spurgte til nyt trappetrin ved ungdomscafeen, da den eksisterende løsning er ufuldstændig.  
 
 

3. Orientering om budgetproces v/TJK  
 
MG orienterede om at budgetlægningen frem mod 2025 skal til at starte i nær fremtid, og med vanlig 
deadline medio november.  
 
 

4. Opfølgning strategiseminar v/alle BILAG 1 
 
Der blev samlet op på erfaringer fra de to dage hvor vi var samlet ultimo august.  
 
For at få strategien til at leve og være et aktivt værktøj, er det væsentligt at afdelingsbestyrelserne 
anvender handlingsplanerne jævnligt, eksempelvis på kvartalsbasis.  
 
Alle afdelinger har fremsat ambitioner om medlemsvækst over de kommende år. Det er vigtigt at 
sikre at de så også er realistiske. Hvad er eksempelvis vigtigst i fodboldafdelingen ift. indsatser, 
blandt de rigtig mange indsatser der er idéer omkring, og hvordan finder tennisafdelingen de 
tilstrækkelige ressourcer til at udføre planerne. Det blev gentaget at SRJ står til rådighed for 
afdelingerne til hjælp, sparring og facilitering efter behov. Det blev endvidere bemærket at de 
seneste medlemstal viser en yderlig stigning til samlet knap 1.400, hvilket er meget positivt. 
 
Der blev på strategiseminaret udtrykt ønske omkring en drøftelse af muligheden for frikontingent for 
ungdomsmedlemmer der skal på efterskole, ligesom der også blev udtrykt ønske om drøftelsen af 
valgbarhed til bestyrelserne i klubben. MG og TJK arbejder på et oplæg hertil.  
 
Det blev bemærket at to sammenhængende dage kan være for vanskeligt at afsætte tid til for de 
fleste. I stedet kan der næste år eventuelt tænkes i et nyt dagsseminar til foråret, og et igen til 
efteråret. Frivillighed kan være et relevant emne at sætte fokus på, også ift. eventuelt kursus. 
 
 



 
 
Bilaget der tjener som en strategiopsamling blev herefter gennemgået, og efter få justeringer derpå 
godkendt i sin helhed. Administrationen vender tilbage med forslag til videre formidling  
 
UR roste hele processen fra start til nu, og den tydelighed og sammenhængskraft vi nu har opnået.  
 
 

5. Forpagtere til Sportscaféen v/Steen  
 
Der har været otte henvendelser på opslaget omkring forpagtning af Sportscaféen, efter at Jesper og 
Anne-Mette har meddelt at de ønsker at stoppe efter nytår. SRJ har i sidste uge gennemført møder 
med fire af disse, hvoraf tre kandidater har været indkaldt til anden samtale sammen med MG og 
UG. Der arbejdes videre med endeligt valg af kandidat, i et ret stærkt ansøgerfelt med god og 
relevant erhvervserfaring.  
 
 

6. Status sponsorarbejde og funding v/Steen  
 
I bestræbelserne på at forbedre klubbens økonomiske råderum er der flere veje ind til det; 
a) Nedbringelse af omkostningerne 
b) Forøgelse af indtægter, særligt de kommercielle, samt muligt salg af merchandise  
c) Fonde/partnere til at dække omkostninger forbundet med investeringer/forbedringer 
d) Udlejning af anlægget.  
 
a) Pågår fortsat på alle områder. Eksempelvis håndværkere, anvendelse af egne medarbejdere, 

insourcing af diverse grafiske opgaver, valg af revisor etc. 
b) De sidste ændringer i denne omgang til partnerfolderen blev indarbejdet i fredags, og folderen 

kan udsendes til alle klubbens medlemmer i morgen. Herudover er der opstartet konkret dialog 
med tre af klubbens leverandører med afsæt i partnerfolderen. Der er udarbejdet skabelon for 
sponsoraftaler. Der er fundet skilteleverandør, og fokus vil være på salg af sponsorskilte i 
hallen, omkring store kunst, omkring Bane 1 samt tennisanlægget. Derudover har Kasper 
opstartet tanker omkring begyndende salg af merchandise.  

c) Ansøgte projekter pt: Spar Nord håndvægte fitness (afslag), KV Fonden Fodboldmål samt 
Nordea Fonden Håndboldmål. Generelt set skal emnerne der søges til være aktivitetsbårne, 
hvilket udelukker en del fra prioriteringslisten. Mulige kommende ansøgninger LED-tavler.  

e) Udlejning af anlæg i efteråret byder på samlet fire udlejninger, heraf to udendørs og to 
indendørs. Alt i hallen afstemmes med afdelingsformændene som tidligere aftalt.  

 
I tillæg til ovenstående omkring funding blev der henvist til DGI-fonden. Afdelingernes endelige 
handlingsplaner kan når de foreligger, yderligt gennemgås for mulige områder hvortil der kan søges 
funding. 
 

 
7. Evt. v/alle  

 
Det skal undersøges hvordan vi kan få opgraderet til LED skærme på anlægget, enten leaset 
og/eller reklamefinansieret. 
 



 
Der var forslag om endnu bedre skiltning til udehold, som dog i langt de fleste tilfælde skal forbi 
vagten for at få adgang til omklædningsrum. En mulighed er tydeligere skiltning omkring det i foyer-
området.  
 
Der blev spurgt til handicapparkering. Dette foregår via opkald til vagt, som kan gå ned og låse lågen 
op, hvorefter der er adgang til parkering tættere indgangen. 
 
Det har fungeret fint denne gang med forudsendt info fra afdelingerne.  
 
 
 


